
Zápis č. 6 z jednání Finanční komise AS VŠE 

 

Datum a čas jednání:  19. října 2022 od 12:00  

Přítomni:  prof. Vančurová, doc. Mazouch, Ing. Ševčíková, Bc. Koten, Bc. Nikerle, Ing. 

Staněk 

Omluveni:      Mgr. Čapková, PhDr. Váňa 

Finanční komisi AS VŠE byly předloženy k projednání následující materiály: Plán realizace 

Strategického záměru pro rok 2023 a Smlouva o umístění veřejné komunikační sítě (CETIN).  

Finanční komise projednala předložené dokumenty. V rámci diskuse zazněly různé připomínky a 

náměty přítomných členů finanční komise, které se týkaly otázek spojených s digitalizací v oblasti 

personální agendy a větší specifikací Plánu realizace SZ VŠE pro rok 2023 v souvislosti s jeho 

finančním krytím. Dále se diskutovala příloha plánu investičních aktivit.  

Po diskusi proběhlo hlasování s následujícími závěry:  

Finanční komise AS VŠE doporučuje ke schválení Plán realizace strategického záměru VŠE pro rok 

2023. Finanční komise zároveň navrhuje zohlednit a vyjasnit následující body: 

1) Jednotlivé prioritní cíle plánu realizace SZ VŠE by bylo vhodné doplnit o orientační plán 

finančního krytí včetně uvedení prioritizace daných oblastí. 

2) Jakým způsobem bude realizována digitalizace v oblasti personální agendy? Jaké konkrétní 

oblasti bude zahrnovat? 

3) V jakém časovém horizontu se bude VŠE ucházet o získání HR award? 

4) V tabulce plánu investičních aktivit je na str. 3 a 4 u Správy účelových zařízení uvedeno ve 

sloupci Nákladů akce financování FRIM/Úvěr. Z tohoto členění není jasné, jaká část nákladů 

má být použita z vlastních zdrojů a kolik by připadalo na úvěrové financování.  

5) Jaká má být kapacita Coworkingové místnosti v SB? Je již k dispozici detailnější specifikace 

tohoto prostoru? 

6) V souvislosti s realizací rozsáhlých investičních akcí na kolejích VŠE existuje obava studentů 

týkající se případných finančních dopadů těchto investic na studenty v podobě budoucího 

zvýšení kolejného.  

 

Finanční komise AS VŠE bere na vědomí návrh Smlouvy o umístění veřejné komunikační sítě (CETIN). 

Celý text předkladu k dispozici neměla. 

Finanční komise apeluje na dřívější zasílání materiálů, které má projednávat, aby měla dostatečný 

prostor k jejich nastudování, diskuzi a vyjádření se pro zasedání AS VŠE. 

 

Praha 19. října 2022   

 

Zpracovala: Ševčíková 



Zkontrolovala: Vančurová 


